



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 13, 2021

ATTENTION ELEMENTARY PARENTS ONLY:

As we prepare for the start of the elementary second trimester, we need to know if you want to move your child from in-person to virtual or from virtual to in-person. This information is very important for us to determine staffing in our schools.

Please complete the enclosed form **ONLY** if you want to make a change, and submit the form to your child's home school office for processing. **The deadline to submit the form is Friday, October 22, 2021, at 4:00pm.**

If you have any questions, contact your child's school, and thank you for your continued support!

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

13 أكتوبر/تشرين الأول 2021

الاهتمام الأولية الآباء فقط:

بينما نستعد لبدء الثلث الثاني من الحمل الابتدائي، نحتاج إلى معرفة ما إذا كنت ترغب في نقل طفلك من شخص إلى افتراضي أو من افتراضي إلى شخصي. هذه المعلومات مهمة جدا بالنسبة لنا لتحديد التوظيف في مدارسنا.

يرجى ملء النموذج المرفق فقط إذا كنت ترغب في إجراء تغيير، وإرسال النموذج إلى مكتب المدرسة المنزلية لطفلك للمعالجة. الموعد النهائي لتقديم النموذج هو الجمعة 22 أكتوبر 2021 في الساعة 4:00 مساءً.

إذا كان لديك أي أسئلة، اتصل بمدرسة طفلك، وشكرا على دعمك المستمر!

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف